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NEWSCOPE   
龍騰文化全球資訊網：http://www.lungteng.com.tw（本刊物同步刊載於龍騰文化全球資訊網，歡迎教師、同學下載）
National News
Taiwan Hosts Deaflympics
or the second time this summer, Taiwan hosts a high-profile international sporting event.  　(1)　1
The games, originally known as the “International Games for the Deaf,” were first held in Paris, France in 1924 and featured fewer than 150 athletes competing in a handful of sports.  　(2)　  Athletes at the games compete in typical sports such as athletics, table tennis, and badminton, but the officiating is designed in such a way as to take the hearing loss of the competitors into account.  　(3)　  However, despite their hearing impairment, the athletes involved in the games compete at a world-class level.

　(4)　  Taipei faced stiff competition from Athens, Greece in its efforts to secure the right to host the games, but at the final selection meeting, Taipei’s bid prevailed by taking over 60% of the delegates’ votes.
　(5)　  Sporting events such as this, as well as other international conferences and meetings held in the country in recent years, are helping to bolster Taiwan’s image in the international community as something much more than one of Asia’s “Economic Tigers.”
( Discourse Structure
(A) This year’s Deaflympics marks the first time the games have been held in Asia.
(B)
Since then, the games have grown in stature and this year’s event includes close to 4,300 athletes from 85 different countries competing in 17 separate individual and team sports.
(C)
Following Kaohsiung’s success as the host of the World Games in July, Taipei greets elite, hearing-impaired athletes from all over the world as the host of the 21st Deaflympics.

(D)
Many months of preparation for the games included making improvements to sporting facilities in and around the city in order to meet the standards required by games’ officials.
(E) 
For example, visual cues such as flags are used instead of auditory devices such as whistles.
(1) 　　　　　　(2) 　　　　　　(3) 　　　　　　(4) 　　　　　　(5)   　　　　　1
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( Vocabulary and Idioms
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( Patterns
Sporting events such as this, as well as other international conferences and meetings held in the country in recent years, are helping to bolster Taiwan’s image in the international community as something much more than one of Asia’s “Economic Tigers.”
( A as well as B = A along/together with B　A和B

要特別注意的是，在這樣的句子中所要強調的是A，所以動詞與A 一致。另外，由於 “as well as” 是對等連接詞，所以，在A as well as B + V  的句子中，若A 和B為代名詞時，必須用主格。而在A along/together with B ＋V 的句子中，因為with是介系詞，所以B 要用受格。

．The teacher, as well as the students, is going to the concert. 

= The teacher, along with the students, is going to the concert.
（老師和學生們都要去參加這場演唱會。）

．John, as well as I, has to finish the assignment by tomorrow. 
= John, along with me, has to finish the assignment by tomorrow.
（約翰和我都必須在明天前完成這項功課。）

( Translation
　　　　　　　　　　　　　　　　　臺灣主辦聽障奧運會

年夏天，臺灣第二次主辦受人矚目的國際運動賽事。繼高雄在七月成功地主辦了世運會後，臺北以第21屆聽障奧運會主辦國家身分，迎接來自世界各地的菁英聽障運動員。

聽障奧運，原本稱為世界聾人運動會，1924年第一次在法國巴黎舉行。當時只有不到150個運動員參與少數幾個運動項目競賽。自那時起，這個賽事名聲愈來愈高，而今年的比賽有來自85個國家、近4,300名選手參加17個個人及團體運動競賽。聽奧會中的選手參與傳統的運動項目，像是田徑、桌球和羽球，但在構思比賽的裁判方式時，選手的聽力喪失也有被納入考量。比方說，用像舉棋這樣的視覺提示，而非用像哨子這樣的聽覺工具。然而，儘管運動員們喪失了聽力，參賽的運動員可是以世界級水準在比賽。
今年的聽奧會是該項賽事第一次在亞洲舉行。在爭取主辦權的過程中，臺灣遭遇到了來自希臘雅典的激烈競爭，但在最後的決選會議中，臺北以取得超過百分之六十的會員國票數勝出。好幾個月來為聽奧會所做的準備包括了市區內及周圍的運動設備改善，以符合官方的比賽標準。近年來，像這樣的大型運動賽事，以及其他國內所舉辦的國際會議，有助於提升臺灣不只是亞洲經濟小龍的國際形象。
( Answer
(1) C　(2) B　(3) E　(4) A　(5) D
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International News
 Disney Set to Acquire Marvel Entertainment
t was announced by the Walt Disney Company at the end of August that it had reached an agreement with Marvel Entertainment to buy the comic book giant in a deal worth an estimated US$4 billion. Acquiring Marvel and its range of close to 5,000 characters is expected to broaden Disney’s fan base and enable it to be the driving force behind the recent upsurge in superhero-based action movies that have captivated audiences in the last decade.

Disney, one of the world’s largest entertainment companies, is easily recognizable globally by its lovable mascot Mickey Mouse.  As an entertainment conglomerate, it consists of many divisions including amusement parks, television and movie studios, retail stores, toy manufacturing, and even a cruise liner. Throughout its history, Disney has had a record of acquiring established, quality, and well-known brands such as American television networks ABC and ESPN, and the storybook bear Winnie the Pooh.  Marvel, on the other hand, has largely established itself as a leader in the comic book industry, and most of its more successful and well-known ventures have been derived from its rights to superheroes such as Spiderman, Iron Man, and the Incredible Hulk, and teams of superheroes like the Fantastic Four and X-Men.  In recent years there has been an explosion in the number of successful high-budget action films based on these characters, and entertainment industry experts have speculated that this was a major factor in Disney’s decision to buy the company.

The deal is sure to improve Disney’s standing with teenage boys and young men who are the primary fan base of the action-packed and often violent storylines offered by Marvel, but who shy away from the family-oriented content that Disney typically offers.  Furthermore, the range of characters in the comic books offered by Marvel will give Disney the opportunity to refresh its image with new generations of consumers.
(Multiple Choices
　　 1.
According to the passage, which of the following is true?


(A) Winnie the Pooh was originally a Marvel character.


(B) Teenage boys and young men are typical fans of Disney’s entertainment.


(C) Most of Disney’s entertainment is designed for families.


(D) Marvel Entertainment will pay about US$4 billion for Disney.

　　 2.
What is meant by the word “speculated”?


(A) Guessed.
(B) Decided.
(C) Established.
(D) Realized.
　　 3.
What can be inferred from the passage?


(A) Winnie the Pooh will become Marvel’s newest superhero.


(B) Spiderman may soon be featured at Disney’s amusement parks.


(C) The Walt Disney Company is opposed to violence in comic books.


(D) Disney will stop the production of future films based on superheroes.
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( Patterns
Acquiring Marvel and its range of close to 5,000 characters is expected to broaden Disney’s fan base and enable it to be the driving force behind the recent upsurge in superhero-based action movies that have captivated audiences in the last decade.

1. 動名詞當主詞時，為單數，需接單數動詞。

．Reading comic books is fun.（看漫畫書很有趣。）
．Writing 100 invitations was tiring and time-consuming.（要寫100份邀請卡很累人且很花時間。）
2. in/for/during the last/past  + 時間    在過去的……中；過去的……以來／期間

句中若有以上的時間副詞，句子的時式要用完成式。

．I have been waiting for you for the past two hours.（過去這兩個小時以來，我都一直在等你。）
．There have been a lot of changes in my neighborhood during the last few years.

（我住的這一區在過去這幾年間有很大的改變。）
( Translation

　　　　　　　　　　　　　 　　　迪士尼將買下驚奇公司
士尼公司在8月底宣布該公司已經和驚奇公司達成協議，要以據估計有40億美元的高價買下這個漫畫業界的龍頭。得到驚奇公司以及它近5,000個漫畫人物，預期會增加迪士尼的粉絲群，並使迪士尼成為這10年來，急遽以超級英雄為主角的電影背後的驅動力。

世界最大的娛樂公司之一的迪士尼，在全球因其極受喜愛的吉祥物米老鼠而具有高度的識別度。身為一個娛樂企業集團，它旗下企業包括遊樂園、電視、電影公司、零售商店、玩具製造廠，甚至有一個固定航線的遊輪。在迪士尼歷史中，它有著得到規模龐大、高品質，及高知名度的品牌記錄，像是美國電視網ABC及ESPN，和故事書小熊維尼。而在另一方面，驚奇公司已經把自己建立成為漫畫業界的龍頭，而它大部分成功且知名的企業來自旗下超級英雄的版權，如蜘蛛人、鋼鐵人、綠巨人浩克，還有像驚奇四超人及X戰警這樣的超級英雄團隊。近年來，以這些人物為主角的賣座高預算動作片的數量急遽增加，娛樂界的專家們推測這是迪士尼決定要買下這家公司的主要原因。

這項收購無疑會使原本不喜歡迪士尼一直以來的家庭取向、但喜歡驚奇公司充滿動作及暴力故事的青少年及年輕人，轉向支持迪士尼。此外，驚奇公司漫畫中的人物種類，會給迪士尼一個刷新它的新世代消費者印象的機會。
( Answer
(1) C　(2) A　(3) B
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Before You Read





(聽障奧林匹克運動會（Deaflympics），每四年舉辦一次，類似的運動會還有帕拉林匹克運動會（Paralympics），以及特殊奧林匹克運動會（Special Olympics）。事實上，國際奧會（the International Olympic Committee, IOC）的架構下的奧運（The Olympic Games），只有夏季奧運（Summer Olympics）、冬季奧運（Winter Olympics），以及青年奧運 （Youth Olympic Games）三個，但因為上述的三個為身心障礙者（the physically and mentally disabled）所舉辦的比賽，符合國際奧會的精神，所以才可以讓它們用“lympic”的名稱。參加聽障奧運的運動員（athletes） 必須是聽力較佳的那一個耳朵喪失至少55分貝的聽力，而且比賽中不可使用助聽設備（hearing aids）。
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Before You Read





( Marvel 漫畫（Marvel Comics）和 DC漫畫（DC Comics）為美國兩家最大的漫畫公司，DC的知名（well-known）漫畫有超人（Superman）、蝙蝠俠（Batman），以及閃電俠（The Flash）等。而驚奇漫畫公司則有刀鋒戰士（Blade）、X戰警（X-Men）、綠巨人浩克（the Incredible Hulk），及夜魔俠（Daredevil）等。所以兩家公司都擁有相當多的智慧財產權（intellectual property）、大量的周邊商品，以及授權（authorization）等。
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